
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DEL 
DISTRICTE SUD EL DIA 29 DE MAIG DE 2017

Núm. i classe de sessió: 20 / 2017. Ordinària 

Dia i hora: 29 de maig de 2017 a les 20:00 h

ASSISTENTS

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

  VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

     -   Designats per Alcaldia

     Sr. Raúl Galván López

- Veïnat designat pels grups polítics municipals

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                       Grup polític PSOE

Representants de les AV

  Sr. Vicente Juan Campos Ruiz   AV Sant Pau

  Sr. Alberto Ramos Renau   AV Sant Jaume

  Sr. Emilio García Solsona   AV Partida Estepar

  SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

 EXCUSEN L'ASSISTÈNCIA:

   Sr. Jorge García Alcalá

   Sr. Joaquín B. Torres Navarro

   Sr. Manuel G. Paduraru Ionete
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En  cas  de  contindre  aquest  document 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes  es  troben  omeses  o 
substituïdes  per  asteriscos  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal. 

En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objeto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
protección de datos de carácter personal. 



NO HI ASSISTEIXEN: 

    Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches 

    Sr. José L. Gómez Sánchez 

    Sr. Ana Mª Latorre Centelles

Ordre del dia

1r -   Aprovació, si escau, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta del 
Districte Sud de data 24 d'abril de 2017

2n - Informe de la presidenta

3r - Despatx extraordinari

4t - Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia Sud de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, quan són les 20:00 
hores del dia 29 de maig de dos mil dèsset,  sota la presidència de la Il·lma. Senyora 
Tinent  d’Alcaldia,  Patricia  Puerta  Barberá,  es  reuneixen  els  senyors  i  les  senyores 
esmentades anteriorment a fi de celebrar una sessió ordinària de la Junta  Municipal del 
Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar 
fe de l’acte.

Comprovat  el quòrum d’assistència per la presidència, es procedeix a iniciar la sessió 
passant a tractar els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1 - APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE LA JUNTA DEL DISTRICTE SUD DE DATA 24 D’ABRIL DE 2017

Com que no existeixen objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària, celebrada 
el dia 24 d’abril de 2017, per unanimitat, s’acorda aprovar-la. 

2 - INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta llig l’escrit  remés per José Luis Carque Vera,  coordinador de l’Àrea de 
Seguretat  Pública i  Emergències,  respecte de la nota en què sol·licita dues persones 
representants  per  a  participar  en  els  grups  de  treball  que  es  crearà  en  seguretat  i 
convivència ciutadana, una vegada deliberat entre els presents, s’acorda designar  

VICENTE JUAN CAMPOS RUIZ - PRESIDENT DE L’AV SANT PAU 

       ALBERTO RAMOS RENAU - PRESIDENT DE L’AV SANT JAUME 
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Ajuntament de Castelló de la Plana

Amb relació a la sol·licitud de les distintes incidències tramitades en el Consell del passat 
27 de desembre de 2016, en virtut dels informes emesos pels tècnics del Departament de 
Serveis Urbans, Infraestructures i Sostenibilitat, ens informen sobre els temes següents.  

AV MAESTRÍA

Sobre la reclamació del Sr. López perquè reconsideren anul·lar els rastells que estan al 
voltant dels arbres, ja que és un perill, i encara que estiga aprovada la remodelació de la 
zona, considera que no és cap gran obra i s’evitarien problemes amb xiquets i majors 
amb possibles caigudes. 

Que  després  d'haver-ho  consultat  amb  els  directors  de  les  obres  del  Projecte de 
remodelació urbana de entorn de la zona Mestria, s’entén que la reclamació es refereix 
als rastells projectats als carrers Vázquez de Mella i  Arquitecte Ros,  i  indiquen que 
“aquests rastells està projectat ubicar-los a la zona de calçada i en l’àmbit d’aparcament 
en cordó (fora de l’àmbit de vorera o banda lliure de vianants), i és la seua missió la  
protecció de l’arbre,  de manera que la roda del  vehicle hi  faça límit  i  evite la seua 
aproximació”. En tot cas, es tindran en compte les indicacions del senyor López en 
l’execució de l’obra.

Sobre l’interés a rebre informació del motiu pel qual no posen els adhesius quan realitzen 
la neteja dels contenidors,  així  com considerar la necessitat de realitzar neteges més 
periòdiques en aquests, comuniquen que no està en el contracte amb l’empresa el fet de 
posar  adhesius.  La  neteja  dels  contenidors  es  realitza  cada  tres  setmanes 
aproximadament, excepte en casos puntuals.

Informen que està prevista la instal·lació en breu dels jocs infantils a la plaça de Juan 
Bautista Porcar,  guanyadors en les votacions populars,  ja  que ja  se n’ha adjudicat el 
subministrament.

AV LA DUANA (Grup Lourdes)

S’ha revisat la incidència d’una rampa a la parada de l’autobús del Grup Lourdes a 
l’av. Gran Via, ja que és necessària per que puguen pujar-hi les persones majors, i  
passarà a valorar-se l’actuació oportuna.

Sobre l’asfaltat  dels  clots  que existeixen a la  Gran Via  Tárrega Monteblanco,  ens 
informen que s’ha adjudicat una obra que, entre uns quants vials, contempla l’asfaltat 
de la via Gran Via Tárrega Monteblanco des del poliesportiu Ciutat de Castelló fins al 
carrer Serra d’Irta, així com la seua millora de drenatge. El tram comprés des de la 
Serra  d’Irta  fins  al  Grup  Lourdes forma part  de  la  base  de  dades de necessitats 
d’asfalts  del  terme  municipal,  perquè  es  tinga  en  compte  en  futures  campanyes 
d’asfaltat.

Sobre la sol·licitud de posar més gespa a la plaça de la Serra de Cazorla, des del 
departament informen que hi ha gram, en estar davall dels pins, té molta ombra i la 
gent entra; és difícil que estiga bé. Es procedirà a ressembrar la gespa en breu.
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AV SANT PAU (Grup Socors)

Al carril bici nou, a la rotonda d’accés al grup, s’entolla tota la zona on està la parada 
de  l’autobús.  L’obra,  així  com la  CV-18,  és  de  titularitat  de  Conselleria,  i  des  de 
l’Ajuntament es passarà la incidència a aquesta administració.

     

AV PARTIDA ESTEPAR (Grup Sant Andrés)

Respecte del comentari que cal fer forats per a poder plantar els arbres, ja que de la 
manera en què estan possiblement caiguen perquè les arrels estan fora dels escocells, 
informen que s’han plantat repetidament els arbres, i el problema és que no hi ha prou 
terra perquè es puguen plantar bé, ja que no hi ha a penes profunditat. S’ha fet el forat 
més gran i, a més, s’han asprat els arbres.

AV SANT JAUME (Grup Roquetes)

El Sr. Ramos comenta que el bassal que hi ha a l’entrada del grup va ser visitat al seu 
dia pel tècnic de l’Ajuntament, però pareix que hi ha problemes per a solucionar-ho a 
causa del clavegueram. Informen que amb les obres de clavegueram i drenatge del grup 
Roquetes es va disposar d’embornals per a eliminar bassals en totes les zones on van 
ser sol·licitats i va ser tècnicament possible fer-ho.

Informen respecte del  tema la possibilitat  de posar un fanal  més en cada part  del 
començament del pont i la instal·lació de fanals de dimensió reduïda en la resta del 
pont  perquè Carreteres  no  pose impediments,  i  que es  tindrà  en  compte aquesta 
sol·licitud  quan existisca pressupost  disponible  per  a  això.  La il·luminació  del  pont 
estarà subjecta a l’autorització per part del Ministeri de Foment.

Queda pendent de pressupost la sol·licitud de llums en les zones corbes a l’entrada al 
barri des de l’autovia.

AV SANT BERNAT (Grup Sant Bernat)

Sobre la reclamació, una vegada més, de la plantació a la carretera d'Almassora de les 
moreres  al  costat  dels  bancs  per  a  fer  ombra  a  l’estiu,  així  com la  instal·lació  de 
papereres al costat d'aquests bancs, informen que es plantaran en la present campanya 
de plantacions, que es fa des del gener fins a la festivitat de la Magdalena. Es van 
plantar el passat mes d’abril.

Sobre la necessitat de fanals al camí Pi Gros, des del Parc Roselló fins a l'Asador 7 de 
Julio, ja que aquesta zona està molt fosca i hi ha molt de trànsit de camions, informen 
que l’execució d’aquesta instal·lació està supeditada a la disponibilitat pressupostària i a 
la comprovació prèvia de possibles afeccions amb el nou Pla General.
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Ajuntament de Castelló de la Plana

Informen sobre la reclamació d’il·luminar la rotonda de les mans. S’ha procedit a reposar 
la  il·luminació  de  projecció  que  es  va  retirar  en  caure  l’escultura,  per  la  qual  cosa 
actualment es troba il·luminada.

El  director  de  Serveis  Urbans,  Infraestructures  i  Sostenibilitat  sobre  les  propostes 
realitzades en el Consell del Districte Sud el dia 27 de març de 2017 i, en virtut dels 
informes emesos pels tècnics corresponents, informa:

AV   MAESTRÍA 

El Sr. López parla sobre la neteja, i reitera si és possible que l’empresa encarregada de la 
neteja informe sobre la planificació de la neteja dels carrers. Aquesta petició ve motivada 
perquè no s’està notant la neteja que han de rebre tots els carrers almenys cada tres 
mesos, per la qual cosa passen a detallar les últimes neteges realitzades a la zona:

                       11/05/2017            18/04/2017

        15/04/2017                                                                        08/04/2017
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Queda solucionada la retirada del rastell que rodeja les engronsadores de la plaça de 
Juan Bautista Porcar.

Està ja programada l’execució en les pròximes setmanes de la reclamació de les arrels a 
la calçada del parc de l’Oest 6-10.

Sobre la reclamació de la falta de llum en els fanals a causa de les grans mides de les  
copes dels arbres, que proporcionen escassa visibilitat, sobretot en passos de zebra i 
encreuaments, es considera aquesta problemàtica i, atesa la impossibilitat de solucionar 
aquest problema mitjançant la poda dels arbres, es realitzarà la instal·lació de punts de 
llum addicionals als encreuaments segons el croquis que es va remetre per correu a 
l'associació de veïns. Els treballs s’han iniciat amb data 24 d’abril.

Des dels serveis tècnics són conscients de la problemàtica sobre el tema de les carpes 
que s’instal·len per Magdalena, que van ancorades al sòl i això fa que es trenquen els 
taulells. Això es traslladarà al Patronat de Festes per a l’any que ve.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILARROYA 

Es procedeix a revisar tots els contenidors de la zona per la reclamació que indicava 
que aquells que estan soterrats, quan els trauen per a buidar-los, a l'interior tenen més 
de  mig  metre  d’aigua  que  desprén  olors.  S’ha  trobat  aigua  en  els  existents  a  l’av. 
Almassora i a la plaça d'Albentosa, que ja han sigut buidats.

AV SANT BERNAT

Sobre la reclamació de SMC 1610290 del 16 de desembre relacionada amb el bassal  
que es genera al centre de salut, cal dir que Facsa va revisar el clavegueram de la zona 
i no es va detectar cap anomalia. Posteriorment, es va realitzar la neteja de l’embornal i 
la incidència va quedar solucionada.

SMC  1700192,  amb  relació  al  ressalt  del  carrer  de  Soneja,  està  en  situació  de 
solucionat,  però  segueix  igual  que  quan  no  s’havia  fet  cap  acció.  Informen  que  la 
incidència no fa menció al ressalt. Es va descriure que s’està escamant el paviment i 
podria  produir-se  un  clot  al  carrer  de  Sant  Bernat  a  l’altura  del  214  i  216.  Carrer 
travesser.  No  s’ha  realitzat  cap  actuació  respecte  d’això  perquè,  com  que  és  una 
propietat privada, l’Ajuntament no té competència per a actuar.

AV SANT PAU 

També comenta que es presente per SMC 1702062 i 1703187 i que la placa del carrer 
dels  Infants  està  subjecta  amb  brides  i  s’hauria  de  col·locar  degudament.  No  han 
obtingut resposta respecte d’això des del 10 de febrer i ens informen que s’ha sol·licitat 
al proveïdor la placa identificativa del c/ Infants; quan disposem d’ella, es procedirà a 
instal·lar-la.
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AV SANT JAUME

Se sol·liciten  els  treballs  a  l’empresa  de  manteniment  per  a  la  reparació  dels  llums 
d’emergència al centre social.

Quant  a  la  poda  dels  arbres,  considera  que  hauria  de  tornar  a  realitzar-se,  ja  que 
únicament van llevar unes poques branques i estan els arbres molt poblats. Informen des 
del departament que només es va fer una poda de manteniment, suficient per a l’estat 
actual dels arbres. Ara ja no és època de podar (maig 2017). De qualsevol manera, es 
procura  realitzar  podes  lleugeres  que  no  facen  grans  ferides  als  arbres,  per  a 
mantindre'ls en bon estat i que no es podrisquen, a pesar de la creença popular que les 
grans podes “renoven els arbres”.

AV LA DUANA 

El Sr. Serrano comenta que s’han asfaltat els carrers Castillo de Miravet i Mar Negre i no 
s'ha realitzat cap rebaix de les voreres per a discapacitats. Segons sembla, els carrers 
esmentats  no  han  sigut  asfaltats.  Sí  que  ho  ha  estat  l’avinguda  Gran  Via  Tárrega 
Monteblanco, i s'ha executat un itinerari de vianants accessible cap aquests carrers des 
de la Gran Via.

Sobre  la  sol·licitud  de  la  instal·lació  de  tres  punts  de  llum  a  la  Gran  Via  Tárrega 
Monteblanco entre el carrer d'Herbés i el carrer de Rambla de la Viuda, informen que no 
hi ha enllumenat públic en tot el tram de la Gran Via Tárrega Monteblanco des de la 
ronda Sud fins al Grup Lourdes, i  la instal·lació està supeditada a la consignació de 
pressupost per a això i la urbanització de la resta del vial.

AV GRUP SANTA TERESA 

Es passarà a la companyia del gas per tal d'esmenar el  problema del formigó en la 
instal·lació de les canonades de gas, ja que s’està alçant i es filtra l’aigua, amb la qual  
cosa la humitat ix per les vivendes pròximes. 

SRA. MARÍA ESPAÑA NOVOA

Sobre  la  necessitat  de  repoblar  algunes  zones  de  la  mitjana  de  l’av.  València, 
comuniquen que es va fer una plantació nova l’any passat, si bé encara hi ha prou gent 
que continua passant per la mitjana en compte de pels passos de zebra, amb la qual 
cosa es continuen fent malbé algunes zones. Es tornarà a plantar a l’hivern-primavera, 
encara que el resultat continue sent el mateix.
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Amb relació a la sol·licitud de les distintes incidències tramitades en la Junta del passat 
27 de febrer de 2017, en virtut dels informes emesos pels tècnics del Departament de 
Serveis Urbans, Infraestructures i Sostenibilitat, ens informen sobre els temes següents.

AV PARTIDA ESTEPAR

La reclamació sobre la falta de llum que hi ha des del Grup Lourdes fins a les naus, ja que 
hi ha zones fosques i caldria posar-hi fanals, els tècnics informen que es tindrà en compte 
quan existisca un pressupost  disponible per a això, ja que es tracta d’una instal·lació 
d’ampliació d’enllumenat que excedeix dels treballs de manteniment habitual. El Sr. Emilio 
informa que la instal·lació està tota feta, únicament falta donar la connexió.

AV SANT PAU

Pel que fa la sol·licitud sobre la poda d’arbres del parc dels Socors i el fet de replantar la  
gespa i la neteja del barranc, informen que es procedirà a la poda abans de Pasqua. Se 
cobrirà la zona amb gespa, però no la zona de davall dels pins, ja que en aquesta no pot 
eixir l’herba pels arbres. Quant a la neteja del barranc, la presidenta ja va informar al seu 
dia que està en espera de l’autorització des de la Confederació. 

AV MAESTRÍA

Sobre la petició de fer menys rebaix en el desnivell de la vorera del parc de l'Oest a la 
part  de davant  de Maestría  i  després  de fer  la  inspecció  amb l’associació de veïns i 
l’Ajuntament, s’han posat al dia amb les reclamacions de l’associació, ja que en aquestes 
dates s'estan executant els treballs. Si hi ha noves reclamacions o algunes inacabades, 
preguen que es posen en contacte amb aquest Ajuntament.

La presidenta procedeix a la lectura de l’escrit remés pel president del Consell Local de 
Seguretat a la presidenta de la Junta Municipal del Districte, amb relació a designar dos 
ciutadans triats per a participar en els grups de treball  que es crearan en seguretat i 
convivència ciutadana. Una vegada debatut el tema entre els presents, són triats Vicente 
Juan Campos Ruiz, president de l’AV Sant Pau, i Alberto Ramos Renau, president de l’AV 
Sant Jaume. 

4t - DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no existeix cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt de l’ordre 
del dia següent.

5é - PRECS I PREGUNTES
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AV SANT JAUME

El  Sr.  Ramos  comenta  que  a  la  rotonda  de  les  mans  els  fanals  s’encenen 
alternativament i el pas de zebra situat entre la rotonda de l’av. València i la rotonda de 
les mans es queda a les fosques, per la qual cosa aquestes llums haurien d’estar fixes.

Com que s’han observat rates per tota la zona del grup, la presidenta informa que es 
trasllade a Sanitat per a realitzar una desratització.

També voldria tindre informació sobre el tema del desballestament amb relació a Medi 
Ambient, ja que quan plou l’aigua arrossega tota la brutícia i deu estar contaminada, així 
com també saber si disposa de llicència d’activitat.

El  Sr.  Ramos  sol·licita  que  els  projectes  de  pressupostos  participatius  rebutjats  es 
traslladen a les juntes de districte. 

Finalment,  informa de  la  pròxima campanya  “Canviem Roquetes”,  convocada  per  al 
pròxim 24 de juny.

AV SANT PAU

El Sr. Campos insisteix en la necessitat dels passos de zebra al carrer de Toga amb el 
carrer de Sant Alfons i del carrer de Sant Alfons amb el carrer Montán.

També recorda la necessitat de la poda del camp de Montiel.

La instal·lació a la plaça de la Mare de Déu dels Socors (davant del centre mèdic) de 
plaques de recollida d’excrements i de prohibició de gossos solts, així com el control per 
part de la policia.

Sobre  el  manteniment  del  Centre  Cívic,  és  necessari  pintar-lo,  així  com arreglar  la 
instal·lació de llums d’emergència.

En el grup tenen problemes per a la instal·lació d’Internet, per la qual cosa la presidència 
de les distintes associacions comenten que cal mirar diversos pressupostos, encara que 
al grup únicament arriben dues companyies. El telèfon ha d’anar a nom de l’associació 
perquè, així, tot això es pot incloure com a justificació de la subvenció.

La presidenta informa que sobre el tema de la neteja del barranc ha d’entrar maquinària 
per a poder netejar-lo, per la qual cosa cal notificar-ho a la Confederació amb un informe 
tècnic, i es continuarà insistint per a aconseguir la neteja.

El Sr. Campos pregunta si hi ha alguna possibilitat de tindre un informe sobre els guals 
actius, ja que creu que hi ha molts que no són oficials. La presidenta li comenta que hi  
ha una ordenança respecte d’això i s’estan revisant perquè és cert que n'hi ha molts 
d'il·legals.

És necessària la neteja del solar davant dels metges, i es considera necessari un estudi 
per a demorar el creixement de les herbes, bé premsant la terra, posant graveta seca o 
el que els tècnics consideren oportú, ja que a la llarga resulta més econòmic que estar 
netejant periòdicament.
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AV PARTIDA ESTEPAR

El Sr. García pregunta si se sap alguna cosa d’Adif sobre l’arreglament del mur de la via 
del tren. La presidenta li comenta que es procedirà de la mateixa manera amb el barranc 
i es notificarà per registre.

Sol·licita la neteja des del Grup Sant Andreu fins al Grup Lourdes.

És  necessària  la  instal·lació  de  plaques  i  control  al  carrer  d'Eslida  de  recollida 
d’excrements i prohibició de gossos solts.

El Sr. Galván comenta que a l’av. València, passant la rotonda de Telepizza en direcció al 
centre de la ciutat, hi ha un clot que hauria d’arreglar-se.

La presidenta procedeix a la lectura de les propostes rebudes per correu electrònic per 
no poder assistir a la Junta de Districte.

Per part del Sr. Padararu es comenta que el veïnat de la zona del carrer del riu Navia,  
sobre la zona canina, prega que s’arregle la tanca d'aquest i,  si  és possible, que es 
planten alguns arbres perquè hi haja ombra a l’estiu, ja que els arbres que hi ha estan 
morts.

El  Sr.  García  comenta  que a l’antic  edifici  de Suministros  Valls,  al  complex  esportiu 
OkPadel, els cotxes aparquen dins i, quan ixen, no tenen mirament amb els vianants, per 
la qual cosa sol·licita la instal·lació d’un semàfor o que els propietaris hi posen un gual.

I quan són les 21:10 de la data indicada en l’encapçalament,  com que no hi  ha més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària done 
fe i,  perquè conste, alce aquesta acta que firme al  marge junt amb la presidenta del 
Consell Municipal del Districte Sud.
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